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ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE  

ODRŽANE DANA  23. SRPNJA 2013. GODINE U 20,00 SATI 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Vedran Antić, Marina Baričević, Ratko Đeneš, Mato Gavran, Lovorko 

Gržac,ing., Branko Kleković, Paulo Krmpotić, dr.sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, 

Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Željko Skrbin, Ivana 

Ševerdija, Davorka Vukelić Ljubobratović. 

 Sjednici nije nazočan: 

 Žarko Stilin 

 Sjednici su nazočni: 

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu 

samoupravu i opće poslove Melanija Milat-Ružić, pročelnik Upravnog odjela za 

pravne poslove Silvio Ratković, v.d. pročelnica Upravnog odjela za javne potrebe 

mr.sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav prostorno 

uređenje i zaštitu okoliša Stanka Car, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za 

pravne poslove Jasminka Citković, savjetnica za promidžbu i odnose s javnošću 

Denisse Mandekić, stručna referentica za pripremu sjednica Dubravka Pobor, 

direktorica GKTD "Murvica" d.o.o. Sonja Polonijo, zamjenik direktora KTD-a 

"Vodovod Žrnovnica" Josip Stipeč, direktorica TZ Grada Crikvenica Marijana Biondić, 

v.d. ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Daniela Lakotić, ravnateljica Centra za 

kulturu Dr. Ivan Kostrenčić Sanja Škrgatić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert 

Hrelja, ravnateljica Dječjeg vrtića "Radost" Martina Magaš, predsjednik Savjeta 

mladih Grada Crikvenice Sandi Manestar, predstavnici medija – Ivor Balen – Novi 

list, Robert Košuljandić – Primorske novine, gosti- građani: Zvonimir Kuzmić, Nadica 

Brnjac, Davorka Kuzmić, Renata Skomerža, Natalija Žanetić Car, Adriana Car- 

Mihec. 

 U tijeku treće točke dnevnog reda  (21 sat, 24 min.) predsjednik Gradskog 

vijeća zatražio je utvrđivanje nazočnosti na sjednici, te je nakon prozivke utvrđeno da 

su sjednici nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Marina Baričević, Ratko Đeneš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., Paulo 

Krmpotić, dr.sc. Dragan Magaš, Ivan Pavlić, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana 

Ševerdija. 
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Aktualni sat 

 Igor Posarić postavio je pitanje korištenja gradskog plivališta kojim upravlja 

Crikvenički plivački klub a javio se je novi korisnik vaterpolo klub. Crikvenički plivački 

klub određuje način korištenja i osporava djelovanje vaterpolo klubu. Smatra da je 

Grad nadležan za korištenje gradskog plivališta kao i gradske dvorane i da mora 

uvesti reda. Drugo je pitanje da li je Grad Crikvenica upoznat sa brojem mladih ljudi 

koji nisu završili osnovno školovanje i da li postoji način da završe isto. Zamjenica 

gradonačelnika Silvia Crnić odgovara da se je Grad zauzeo da se klubovi dogovore 

oko obostranog korištenja plivališta. Plivalište se nalazi na pomorskom dobru pa 

zahtijeva i drugi pristup. Kada se radi o broju mladih koji nisu završili osnovno 

školovanje Grad nema točan podatak a sufinancirao je neke koji su se pojavili kao 

socijalni slučajevi jer se školovanje može nastaviti  u Rijeci. 

 Dino Manestar naglašava da porezna uprava ovih dana utvrđuje dohodak 

obrtnika  u prvih šest mjeseci kako bi utvrdila nove osnovice za akontaciju poreza na 

dohodak. Zanima ga da li ista procedura ide u cijeloj  Hrvatskoj ili samo u Crikvenici. 

Drugo je pitanje vezano za isključivanje vode u zgradi u Ulici Braće Brozičević 4 u 

Crikvenici. Voda je isključena cijeloj zgradi i zakinuti su oni stanari koji uredno plaćaju 

vodu. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da nema podatak da li 

je utvrđivanje dohotka obrtnika za cijelu Hrvatsku ili samo za Grad Crikvenicu, ali će 

o istom vijećnik biti informiran. Stipeč Vlado odgovara da nije zgrada u Ulici braće 

Brozičević jedina. Isti se je postupak izvršio i na nekoliko drugih zgrada u kojima 

pojedinci ne plaćaju vodu. Problem je u tome da se vodi zbirna faktura i to samo 

jedna, tako da pojedine individualne uplate idu na zbirnu šifru. Ide se za time da se 

postave u većini slučajeva individualna sekundarna brojila. Nadzor smo imali i od 

Državnog inspektorata ali zakonski smo pokriveni jer se u iznimnim slučajevima kada 

se iskoriste sve mogućnosti voda može zatvoriti. Radi podatka predmetna zgrada je 

u dugu 55 000,00 kuna. Dino Manestar naglašava da je možda zakonski postupak ali 

nije pošten, jer sankcije snašaju i redovni platiše. 

 Ivan Pavlić postavlja pitanje što je sa projektom obilježavanja nogostupa i 

pješačkih prelaza na jadranskoj turističkoj cesti od Jadranova do Selaca. Bilo je 

rečeno da će Grad sa Hrvatskim cestama riješiti projektnu dokumentaciju. Drugo se 

pitanje odnosi na pojavu divljih svinja i što se poduzima u vezi s tim. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da su uspostavljena tri pješačka 

prijelaza. Sa Hrvatskim se cestama radi na dva projekta – rotor Duga i zapadni izlaz 

iz Crikvenice na magistralu. Za pješačke je prijelaze potrebno razmisliti kako ih 

osvjetliti. Vezano za divlje svinje preko lovačkog društva saznajemo da je broj istih 

odnosno njihovo kretanje na području Grada smanjeno. Održan je sastanak sa 

ljudima iz resornog Ministarstva i oko istog je potreban veliki angažman. 

 Davorka Vukelić Ljubobratović postavlja pitanje u kojoj je fazi priprema za 

početak izgradnje kanalizacije u Gornjem kraju i Jadranovu te koji je datum početak 

radova. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je početak radova 
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odmah nakon prestanka zabrane izvođenja građevinskih radova u turističkoj sezoni a 

vezan je i uz sufinanciranje od strane Hrvatskih voda. 

 Pavlić Darko postavlja pitanje što je sa specijalnim vozilom PAUK. Gužve su u 

centru grada primjećene, bijele patrole ne reagiraju prometnog redara nema. 

Postavlja pitanje da li se misli povećavati broj prometnih redara i kako povećati 

protočnost prometa kroz centar grada. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

naglašava da prisutnost bijele patrole u centru mora biti stalna što je i dogovoreno sa 

policijskom postajom i to na frekventnim prijelazima kod Vinodolske i Frankopanske 

ulice. Činjenica je da imamo samo jednog prometnog redara kojhi ne stigne na cijelo 

područje. Kada se radi o vozilu PAUK GKTD "Murvica" d.o.o. nije još dobilo 

suglasnost od MUP-a za rad paukom. 

 Branko Kleković navodi da je promet u mirovanju u vrijeme vikenda na obali u 

Jdranovu velik i da je takva napučenost parkirnih vozila da interventna kola ne bi 

mogla proći. Pita da li će se što poduzeti u ovom slučaju. Drugo je pitanje koliko je 

Grad uprihodovao od Konzuma koji se reklamira na stupovima javne rasvjete. 

Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je za obalu Jadranova 

mjesni odbor u  razmišljanjima da postavi naplatnu rampu na početku ulice jer je 

dužina obale velika i bio bi potraban veliki broj parkirnih automata što je skupa 

investicija. Reklamne panoe na javnoj rasvjeti nije moguće legalno postaviti  te Grad 

može uprihodovati jedino temeljem kazni. Već je dat nalog za skidanje istih. 

 Željko Skrbin postavlja pitanje vezano za Ulicu Bana Jeličića u kojoj se nalazi 

Hotel Park, odnosno da li Grad može nešto učiniti da bi zaštitio sablazno stakleno 

pročelje hotela. Za rad komunalnih redara predlaže nabavku bicikla ili motora kako bi 

bili brži i vremenski efikasniji u turističkoj sezoni. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da se može pročelje zaštititi postavljanjem reklamne skele na 

javnu površinu i time zauzeti dio pločnika. Grad je davao nenaplatno postavljanje 

reklame ali nitko nije bio zainteresiran. Potrebno je na neki način inicirati takve 

investicije da krenu. Što se tiče nabavke skutera za komunalne redare prošle se je 

godine o tome razmišljalo ali nije realizirano. Komunalni redari imaju 24 sata na 

raspolaganju vozilo mazdu. 

 Marina Baričević postavlja pitanje zašto je zapadni izlaz Klovićeve ulice 

zatvoren fizičkim preprekama. Drugo je pitanje vezano za smrad koji se na Petaku 

širi iz crpne stanice- da li se nešto po tom pitanju može učiniti primjer ugraditi 

pročišćivač zraka. Gradonačelnik odgovara da je cesta koja je zatvorena u vlasništvu 

Jadrana i da će obaviti razgovor sa stečajnom upraviteljicom vezano za ovaj slučaj. 

Sonja Polonijo odgovara da se radi o crpnoj stanici "trajekt" te da je miris naročito 

specifičan i da se je pokušavalo nekim sredstvima sanirati isti međutim bez uspjeha. 

Marina Baričević vezano za zatvaranje ceste naglašava da je isti prolaz godinama 

funkcionirao a da se je dva  dana nakon izbora zatvorio pa ostaje činjenica da su 

možda građani Duge kažnjeni. 
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 Vedran Antić postavlja pitanje tko je investitor asvaltiranja Ulice Studenčić i 

kada će se isto nastaviti. Drugo je pitanje koliko puta u tjednu se pere šetnica i Trg 

Palih boraca u Selcu i da li se pranjem smatra samo poljevanje. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je investitor za Ulicu Studenčić Grad 

te da nastavak radova slijedi iza Nove godine. Pranje nije poljevanje već se ono 

obavlja u 5 ujutro kada to mnogi i ne vide. Inače režim čišćenja i pranja dogovoren je 

sa mjesnim odborom, a isti možemo dostaviti naknadno. 

 Zdravko Pernar napominje da je preko vikenda velika gužva na Petaku jer 

saobraća veliki broj autobusa a neodgovorni vozači se zaustavljaju i parkiraju na 

prometnoj traci. Drugo je pitanje da li postoji mogućnost izrade pločnika na dijelu do 

novog centa Duga Mall. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je 

veliki pritisak od strane automobila preko Petaka a sve kompliciraju neodgovorni 

vozači i loše navike parkiranja i zaiustavljanja. Pokušati će se fizičkim barijerama 

ograditi prometnu traku. Na dijelu prema novom trgovačkom centru treba najprije 

ispitati vlasničke odnose kako bi se razmišljalo o nogostupu. Na tom dijelu ide kružni 

tok pa će se  pokušati nešto riješiti unutar tog zahvata obzirom da je to županijska 

cesta. 

 Mato Gavran izražava nezadovoljstvo obilježavanjem domovinskog rata 

Parkom hrvatskih branitelja. Smatra da bi se na dostojniji način isto trebalo obilježiti. 

Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da  postoji Most Hrvatskih 

branitelja i Park paklih za domovinu i slaže se da o spomeniku treba razmišljati. U 

novi projekt Trga nije se uklopio ni spomenik iz NOB-e te prevladava mišljenje da 

park na Petaku postane aleja svih tih obilježja. 

 Paulo  Krmpotić postavlja pitanje kada će krenuti uređenje Ulice Stjepana 

Brozovića u Selcu. Drugo je pitanje da li sity bus može uvesti jednu liniju prije 7 sati 

ujutro jer se je ukazala potreba za isto. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da je zahvat u Ulici Stjepana Brozovića dosta velik te će se iduće godine 

pristupiti cjelokupnom uređenju. Kada se radi o sity busu u odnosu na lanjsku godinu 

za Selce je povećan broj linija a ako postoji potreba za liniju prije 7 sati ujutro 

potrebno je istu razmotriti i ukoliko je opravdana uvesti je. 

 Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku , te je predsjednik 

utvrdio da je sjednici nazočno 16 članova Gradskog vijeća. 

Predsjednik je predložio da se kao šesta točka dnevnog reda raspravlja 
Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke što je od 
strane vijećnika prihvaćeno sa 14 glasova ZA i jednim glasom PROTIV. 

Cijelokupni dnevni red članovi Gradskog vijeća su prihvatili sa 15 glasova ZA i 
jednim glasom PROTIV. 
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D n e v n i   r e d: 

1. Verifikacija Zapisnika s 1. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice za 2013. 

godinu  
3. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih 

djelatnosti dekoracije i iluminacije  
4. Prijedlog odluke o uređivanju statusnih promjena trgovačkog društva GKTD 

„Murvica“ d.o.o. Crikvenica 
5. Referat Odbora  za izbor i imenovanje 
6. Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika s 1. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Članovi Gradskog vijeća su sa 14 glasova ZA i jednim SUZDRŽANIM glasom 
prihvatili slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
  

Verificira se Zapisnik sa 1. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Crikvenice za 2013. godinu  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je predsjednik Komisije za dodjelu 
priznanja Zdravko Pernar. 
 U raspravi su učestvovali Igor Posarić, Dino Manestar, Drako Pavlić, Marina 
Baričević, Mato Gavran, predsjednik Gradskog vijeća i gradonačelnik. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 16 glasova ZA – jednoglasno, članovi 
Gradskog vijeća prihvatili su prijedlog Komisije da se Krešu Dukiću dodjeli nagrada 
za životno djelo Grada Crikvenice. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 16 glasova ZA – jednoglasno, članovi 
Gradskog vijeća prihvatili su prijedlog Komisije da se Klapi „Sveta Jelena“dodjeli 
godišnja nagrada Grada Crikvenice. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 16 glasova ZA – jednoglasno, članovi 
Gradskog vijeća prihvatili su prijedlog Komisije da se Gordani Derossi dodjeli 
godišnja nagrada Grada Crikvenice. 
 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U 
 
 o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice u 2013. godini 
 (tekst odluke KLASA:021-01/13-01/39, UR:BROJ:2107/01-04/05-13-3 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 3. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava 
obavljanje komunalnih djelatnosti dekoracije i iluminacije  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi su učestvovali Branko Kleković, Dino Manestar, Igor Posarić, 
zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, zamjenica gradonačelnika Silvija Crnić i 
predsjednik Gradskog vijeća. 
 Iz razloga neprihvaćanja prijedloga oporbe za poništenje natječaja, a koje je 
obrazložio Dino Manestar, članovi oporbe napustili su sjednicu. 
 Predsjednik Gradskog vijeća dao je ponovno utvrđivanje nazočnosti na 
sjednici. Nakon prozivke utvrđeno je da sjednici prisustvuje 10 vijećnika što je 
dovoljan broj za pravovaljano donošenje odluka i zaključaka. 
 Članovi Gradskog vijeća su sa 9 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM  glasom 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U  
 
 o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalne djelatnosti dekoracije 
i iluminacije na području Grada Crikvenice. 
 (tekst odluke KLASA:363-01/13-01/93, UR:BROJ:2107/01-07/02-13-11 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4.  Prijedlog odluke o uređivanju statusnih promjena 
trgovačkog društva GKTD „Murvica“ d.o.o. Crikvenica 
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi su učestvovali Igor Posarić i Sonja Polonijo. 
 Gradonačelnik je na Prijedlog odluke podnio amandman kojim se iz članka 2. 
Prijedloga odluke briše riječ „statusnih“, dok se iza riječi „promjena“ dodaju riječi „iz 
članka 1. ove odluke“. Amandman predlagača postao je sastavni dio Prijedloga 
odluke. 
 (tekst amandmana prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 Članovi Gradskog vijeća su sa 10 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 

 
O D L U K U 
 

o uređivanju statusnih promjena trgovačkog društva GKTD „Murvica“ d.o.o. 
Crikvenica 

(tekst Odluke KLASA:023-01/13-01/30, UR:BROJ:2107/01-06/01-13-2 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
 
 
 
 
 



7 
 

TOČKA 5. Referat Odbora  za izbor i imenovanje 
 
 5.1. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o imenovanju Vijeća za 
dodjelu koncesijskih odobrenja 
 
 Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje dr. sc. Dragan Magaš pročitao je 
prijedlog za sastav članova Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja i to kao 
predstavnike Grada Crikvenice - Zdravko Pernar, Vinko Lolić,dr. i Vlado Domijan 
prof., kao predstavnik Lučke kapetanije Rijeka – Ispostava Crikvenica Željko Udovičić 
ing., te predstavnik Upravnog odjela za pomorstvo, promet i veze Primorsko-
goranske županije dr.sc. Mirjana Kovačić. 
 U raspravi su učestvovali Igor Posarić, gradonačelnik, zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić i predsjednik Gradskog vijeća. 
 Sa 9 glasova ZA i jednim SUZDRŽANIM glasom članovi Gradskog vijeća 
prihvatili su Prijedlog i donijeli  
 
 O D L U K U 
 
 o izmjeni Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja 

(tekst Odluke KLASA:934-01/13-01/23, UR:BROJ:2107/01-06/02-13-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

5.2. Utvrđivanje prijedloga jednog suca porotnika za mladež na 
Županijskom sudu u Rijeci 

 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje dr. sc. Dragan Magaš pročitao je 

prijedlog nakon čega su članovi Gradskog vijeća sa 10 glasova ZA – jednoglasno 
donijeli slijedeći 

 
Z a k l j u č a k 
 
Gradsko vijeće Grada Crikvenice predlaže Županijskoj skupštini Primorsko-

goranske županije imenovanje Maje Lončarić, Omladinska 62, Selce za suca 
porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci. 

(tekst Zaključka KLASA:711-01/13-01/37,UR:BROJ:2107/01-04/05-13-2 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
  

TOČKA 6. Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše 
dopuštene razine buke 
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi su učestvovali Igor Posarić, gradonačelnik i zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
 Predsjednik Gradskog vijeća predložio je amandman na članak 10. Prijedloga 
odluke gdje predlaže da se umjesto riječi „danom objave“ stave riječi „ prvi dan nakon 
objave“, a sve sukladno članku 96. Statuta Grada Crikvenice. Gradonačelnik je 
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prihvatio amandman predsjednika Gradskog vijeća koji je postao sastavni dio 
Prijedloga odluke. 

(tekst amandmana prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 Igor Posarić predložio je amandman kojim se predlaže promjena područja na 
koju se odnosi buka. 
 (tekst amandmana prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je amandman Igora Posarića na glasovanje. 
Za amandman je glasovao jedan član Gradskog vijeća. Predsjednik Gradskog vijeća 
je utvrdio da amandman nije prihvaćen. 
 Članovi Gradskog vijeća su sa 9 glasova ZA i 1 glasom PROTIV prihvatili 
Prijedlog i donijeli  
 
 O D L U K U  
 
 o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke. 

(tekst Odluke KLASA:363-01/13-01/374, UR:BROJ:2107/01-07/01-13-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 

Dovršeno u 22 sata i 45 min. 

 

Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskog vijeća 

 Dubravka Pobor            Lovorko Gržac,ing. 

 


